
MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 1/11

Aalto-yliopisto 27/2022

Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja

MAANMITTARIKILTA RY

HALLITUKSEN KOKOUS 27/2022

Aika: 7.9.2022 klo 16.00

Paikka: Konetekniikka 1,  sali 201 (Otakaari 4) ja Zoom-etäkokous

Paikalla:

Jesper Winogradow

Tuuli Inkinen

Aatu Jäntti

Daniel Guzman Monet

Elli Vainio-Mattila

Joel Leppänen

Joona Lipponen

Juuli Väätäinen

Markus Hartikainen

Otto Näsman (Poistui kohdassa 20.3.)

Otto Sorvo

Pinja Salo

Saska Kolehmainen (Poistui kohdassa 18.3.)

Poissa:

Riina Timonen

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.05.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN

Myönnettiin puhe- ja läsnäolo-oikeus Saska Kolehmaiselle.

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin kokouksen esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

Esitys: Hyväksytään kokouksen 25/2022 ja 26/2022 pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.
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6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT

Esitys: Valitaan Joel ja Pinja pöytäkirjantarkastajiksi.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN

Esitys: Valitaan Tuuli kirjoittamaan kokoustiivistelmä tiedotuskanavalle. Valitaan Otto S.

kirjoittamaan hallituskuulumiset viikkotiedotteeseen.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

8. ILMOITUSASIAT

Tuuli: Syökää kokouseväitä!

Joona: Orientaatioviikko meni hyvin.

Jesper: Kilta voitti eilen haasteessa.

9. KUULUMISKIERROS

Otto S: Olen taas tervehtynyt ääntä lukuunottamatta. Haalaritoimikunta lähti käyntiin.

Huomenna mursujaiset, odotan kauhulla, katsotaan nähdäänkö enää.

Juuli: Tuntuu ankeelta, ettei ole enää kesä. Arki on tylsää ja mälsää. Ehkä tämä tästä. En ole

väsynyt.

Joona: Ei ole ihan ehtinyt nukkua orientaatioviikon jälkeen. Orientaatio meni hyvin ja se

kompensoi pidemmän ajan väsymystä. Kaikki on raiteillaan.

Markus: Kuuluu ihan hyvää. Orientaatioviikko oli mukava. Eiköhän kaikki arki pian käynnisty.

Odotan illan bileitä.

Daniel: Mullakin on post-summertime-sadness. Kompensoin tätä parantamalla

elämäntapojani. Olen pysynyt energisenä uusien elämäntapojen myötä. Kandi pian

päätökseen.

Otto N: Neljän kuukauden kesäloma on nyt loppu. Se on ihan mukavaa, sillä on ollut hauskaa

olla liveluennoilla. Olen saanut lakkiini mysteeritahran. En muistanut juoneeni punaviiniä,

mutta olinkin juonut.

Saska: Ihan hyvää kuuluu. Orientaatioviikko oli aika rankka, mutta kivaa oli. Kurssit on

lähtenyt käyntiin. Tulin tutustumaan hallituksen kokoukseen.

Elli: Löysin mun rinkan. Luulin että se olisi ollut kiltahuoneella, mutta löysin sen

vanhemmiltani. Kandi.

Joel: Ei riittänyt pistorasiapaikkoja, joten ajoitte minut nurkkaan. Työ muuttui osa-aikaiseksi,

joten olen voinut keskittyä orientaatioon. Maisterifuksit olivat kivoja. Eilen olin After

Partyssa.

Pinja: Vähän samaa kuin Joonalla. Ei ole vielä ehtinyt toipumaan orientaatioista. Edelleen

superhaippiset fiilikset.

Aatu: Ihan ookoo meno. Ei tullut kesällä lomailtua, mutta nyt kun on vapaa-aikaa niin olen

levännyt. Pitää jossain vaiheessa ottaa niskasta kiinni.

Tuuli: Orientaatioviikko oli kiva, tää viikko ei. Ehkä tää olotila tästä taas tasaantuu.
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Jesper: Kuuluu oikein mukavaa. Orientaatioviikko oli super, mutta kaoottinen. Oli muutto

samalla viikolla, en suosittele kellekään. Eilistä piristi yllätysvoitto ja hypen määrä Dipolissa.

10. RAHA-ASIAT

10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet

Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi:

Saaja Selite Summa

Jouni Husso 24.8. Tarvikkeita ja juotavaa ISO-vaihtoon 26,09 €

Juuli Väätäinen 1.9.2022 Fuksiryhmähärpäkevälineet. 24,45 €

Riina Timonen 26.-28.8.2022 Edustusmatka Kuopion ja
Joensuun yliopistoihin. Kilometrikorvaus. 977
km.

449,42
€

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.2. Hyväksyttävät laskut

Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi:

Saaja Selite Summa

Automaatio- ja
systeemitekniikan
kilta ry

Runebergin rieha, kulujentasaus. Eräpäivä
27.5.2022.

99,00 €

AYY ISO-vaihto, Gorsun tilavuokra 24.8.2022.
Eräpäivä 25.8.2022.

130,00
€

Kangasmerkit.com Otafestin haalarimerkit. Eräpäivä 5.9.2022. 379,50
€

Eat-Group Oy Ekailta ft. Ramboll ruuat Subwaystä. Eräpäivä
7.9.2022.

556,50
€

Accountor Finago Oy Taloushallinto Kevyt -kuukausimaksu. Eräpäivä
12.9.2022.

24,23 €

Rakennusinsinöörikilt
a ry

Fuksitapahtuma, kulujentasaus. Eräpäivä
23.9.2022

411,40
€

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.3. Uudet jäsenet
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Esitys: Hyväksytään uusiksi jäseniksi Antti Huotari, Lari Pirttijärvi, Veli-Matti

Vänttinen, Tomi Hiekkavirta, Iida Katajisto, Veeti Vatanen, Karla Helenius, Venla

Moisio ja Sofia Neuvonen.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

11. HALLITUSVAIHDON AJANKOHTA

Esitys: Valitaan hallitusvaihdon 22/23 ajankohdaksi excel-doodlen perusteella

16.12.-17.12.2022 (pe-la). Lähdetään selvittämään tiloja. Mikäli hankaluuksia saada tiloja

kyseiseen ajankohtaan pidetään 17.-18.12. varapäivänä.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

12. KOLMANNET PUHISMIITIT

Esitys: Aloitetaan pitämään syksyn puhismiittejä lähiaikoina. Varatkaa aikanne tuttuun

tapaan excelistä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

13. KILLAN PROJEKTIEN KATSAUS

13.1. Killan uusi teltta

Esitys: Telttoja kilpailutetaan. Tarkastetaan tilanne tarkemmin.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

13.2. Killan uudet nettisivut

Esitys: Hieman taas jämähtänyt. Orientaatioviikolla ei ollutkaan aikaa katsoa niitä,

vaikka oli tarkoitus.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

13.3. Merch-tilaus

Esitys: Merch-ryhmä pyrkii kokoustamaan ensi viikolla designien ja jatkon osalta.

Alustavat suunnitelmat luotu aiemmin.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

13.4. Toimarirakenteen ja -ohjeen päivitys

Esitys: Alustavat dokumentit laadittu. Tarkoitus siis päivittää killan säännöt sekä

hallitus- ja toimihenkilöohjesääntö. Pieniä asioita edelleen auki. Otetaan tavoitteeksi,

että saataisiin ensi kokoukseen hyväksyttäviksi. Hallituksen kokouksen lisäksi

hyväksyttävä killan kokouksessa, jotta saadaan voimaan.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

13.5. Toimarihärpäke

Esitys: MK:n toimareille on perinteisesti hankittu härpäkkeet loppuvuodesta. Valitaan

työryhmä (noin 3 henkeä) suunnittelemaan härpäkettä, mitä tilataan ja mistä.

Kiinnostuneita? Aikaisempina vuosina ollut esim. vyö, sukat, lippis, metallinen muki,

vyölaukku.

Päätös: Juuli, Daniel ja Aatu lähtevät suunnittelemaan.

14. KILLAN VAALIT
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Esitys: Mietteitä siitä, että killan vaalit olisivat perjantaina 25.11. Design Factoryllä?

Alustavasti pohdittiin torstaita, mutta silloin DeFa varattuna. DeFalle tehty alustava varaus

perjantaille klo 16-23. Otetaan myös muita paikkaehdotuksia vastaan, mikäli perjantai

tuntuu tyhmältä päivältä.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

15. KILLAN HAALARIMERKIT

15.1. Yleisesti killan haalarimerkeistä

Esitys: Killan haalarimerkit menivät orientaatioviikolla kuin kuumille kiville. Kaikki

killan merkit on myyty loppuun (virallinen logo, heijastinmerkki, mittanauha).

Keskustellaan merkkien lisätilauksista.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.2. Kiltamerkit

Esitys: Tilataan 2000 Killan virallista merkkiä (hinta-arvio 1040 + alv). 500 Kolme

kovaa -heijastinmerkkiä (hinta-arvio 600e). 600 Mittanauha -merkkiä (hinta-arvio

325 + x).

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

15.3. Pallomerkit

Esitys: Tilataan 50 kpl 2020-palloa, forms sai 38 sitoumusta (hinta-arvio 100e).

Tilataan 200-300 kpl 2022-palloja (hinta-arvio 180-210e). Äänestetään mallista

(kaksi vaihtoehtoa).

Päätös: Valitaan vaihtoehto 2 (äänin 6-5). Tilataan 200 kpl.

16. VUOSIJUHLAEDUSTUKSET

16.1. Akva 25v 7.10.

Esitys: Valitaan Joel Leppänen ja Aatu Jäntti edustajiksi Akvan vuosijuhlille.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

16.2. NuDe 36v 8.10.

Esitys: Valitaan Ella Ryhänen ja Maija Mäkiniemelä edustajiksi NuDen vuosijuhlille.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

17. PALAUTELAATIKKO

17.1. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien peliehdotusta

(liite 1).

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Otamme peliehdotuksen muistiin.

17.2. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien ISOvastaavan

toimintaa (liite 2 ja liite 5).

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. ISOvastaavan kanssa keskustellaan palautteista.

Hallitus pahoittelee aikatauluihin ja tiedotukseen liittyvistä ongelmia. Aikataulujen ja

tiedotuksen kanssa on ollut ongelmia mm. yliopiston aikataulumuutosten takia.

17.3. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien BTS-sitsejä

(liite 3) sekä ohessa saapunut kuva (liite 6).
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Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Valitettavasti emme tarjoa kyseisessä

tapauksessa rahojen palautusta.

17.4. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien killan sukkia

(liite 4).

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Otamme ehdotuksen huomioon

merch-kokouksessa.

18. JAOSTOKIERROS

18.1. Sisäjaosto

18.1.1. Montun siivous 12.9. klo 12.00

Esitys: Puhdistetaan orientaatioviikon jäljet Montusta monttutonttujen

avustuksella.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

18.2. Opintojaosto

18.2.1. Roll-up

Esitys: Ei ole edistynyt. Edelleen odotellaan AD:ilta designia.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

18.2.2. Opetusfoorumin suunnittelutilaisuus 8.9. klo 10

Esitys: ENGin tämän vuoden toisen opetusforumin suunnittelutilaisuus on

torstaina 8.9. klo 10. Aatu ja Jeppe ei pääse, onko muita kiinnostuneita

menemään?

Päätös: Jätetään välistä.

18.2.3. GeoForum-yhteistyö 31.10.-1.11.

Esitys: GeoForum Summit -tapahtumaan etsitään alan opiskelijoita töihin.

Työstä maksetaan korvaus ja työntekijät pääsevät osallistumaan ohjelmaan

työvuorojen väleissä. Voisi mainostaa varsinkin fukseille.

Päätös: Aatu tiedottaa.

18.2.4. Koe Aalto-kampus 12.10.

Esitys: Koulu tarvitsee paljon apuja järjestelyyn. Aatu kertoo lisää.

Päätös: Työllistetään abulaisia ja Aatu.

18.3. Viestintäjaosto

18.3.1. Hallituksen pokemon kortit

Esitys: Pitäisi tulostaa hallitusesittelyn kortit kiltikselle.

Päätös: Daniel hoitaa.

18.3.2. Maakansan podcast

Esitys: Ensimmäisestä jaksosta tuli paljon positiivisia kommentteja. Millos

seuraavaa?

Päätös: Pohditaan jaksojen aiheita valmiiksi. Syyskuussa mahdollisesti

seuraavaa.

18.4. Fuksijaosto

18.4.1. Orientaatioviikon läpikäynti
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Esitys: Käydään läpi hieman ruusuja ja risuja orientaatioviikolta. Kaikki sujui

pääsääntöisesti erittäin hyvin. Hieman haasteista aikatauluissa koulun

ohjelmien loppuessa aivan liian aikaisin. Tästä käydään keskustelua yhdessä

koulun henkilökunnan kanssa Orientaatioviikon purkutilaisuudessa.

Iltaohjelmien kehitysehdotuksia on alettu listaamaan tulevaisuutta varten

testamenttiin.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

18.4.2. Sitsikoulutus 16.9.

Esitys: Järjestetään fukseille perinteinen sitsikoulutus 16.9. perjantaina kello

16.00. Tarkoitus kalvojen tuella järjestää näytellyt sitsit. Onko hallituksesta

kiinnostuneita, joilla sitsikäytännöt muistissa vai kysytäänkö lukkareita?

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

18.5. Ulkojaosto

18.5.1. Nordiskt Möte

Esitys: L-tek Ruotsista suostunut isännöimään tämän vuoden Nordiskt Möteä

sillä ehdolla, että tapahtuma järjestetään joko viikonloppuna 4.-6.11. tai

11.-13.11. Nämä päivät näyttäisi sopivan killalle, online-tapaaminen neljän

maan kesken järjestymässä lähiaikoina.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

18.5.2. MK Kuutamolla

Esitys: Killalle varattu 20 paikkaa 5.10. kuvattavaan MTV:n Kuutamolla

ohjelman yleisöön. Laitetaan ilmo päälle tällä viikolla.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

18.5.3. Fuksiexcut

Esitys: Fuksiexcut ovat tänä vuonna muodossa Kolme (+3) kovaa excua.

Ideana on, että aa-kerhot järjestävät jokainen yhden excun ja MK kaksi, eli

yhteensä kuusi excua. Olisi kiva, jos AD voisi suunnitella grafiikat/bannerit

tapahtumiin.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

19. MENNEET TAPAHTUMAT

19.1. ISOvaihto 24.8.

Esitys: Ilmeisesti sujui oikein hyvin.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

19.2. Back To School -sitsit 25.8.

Esitys: Meni nappiin!

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

19.3. Orientaatioviikko 29.8.-2.9.

Esitys: Käydään läpi kohdassa 18.4.1

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

19.4. Aalto Afterparty etkot 6.9.
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Esitys: Helppoo ja kivaa. Porukkaa oli paljon paikalla, ja osallistujilla vaikutti olevan

mukavaa!

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20. TULEVAT TAPAHTUMAT

20.1. MK Pihapelit 12.9.

Esitys: Liikuntatutorit järkkäävät Montun takapihalla.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.2. Lettucup 20.9.

Esitys: Suunnittelu aloitettu.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.3. Syyspäivän täräys 23.9.

Esitys: Ilmo sulkeutuu huomenna. Muutamia paikkoja vielä jäljellä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.4. Syyskokous 28.9.

Esitys: Syyskokous järjestetään keskiviikkona 28.9. klo 18. Katsaus tirrehaun

tilanteeseen.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.5. PP-jono 29.9.

Esitys: Järjestetään kiltiksellä klo 8:00-10:00.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.6. Ammattiainekerhojen esittelyilta 21.10.

Esitys: Tulossa on, lisättiin kalenteriin. Kokousta ensi viikolla vastaavien kanssa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

21. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Mietteitä uudesta doodlaus-tavasta?

- Jatketaan excel-linjalla.

Vista haluaisi yhteistyötä meidän kanssa!

- Joo kuulostais kivalta! Mahdollsesti joku excu.

MK voitti 1000€ Aallon reunion-haasteesta. Mietintämyssyn alle, mitä keksitään tälle

käytettäväksi!

- Pohditaan asiaa myöhemmin.

Katsaus Aalto Family Dayn tilanteeseen.

- Yritetään saada porukkaa mukaan.

Pitää muistaa editoida hallituskuva, jotta saadaan tilaukseen ja julkaisukelpoiseksi.

- Joo.

Vuoden alumniehdotus

- Mietitään asiaa. Vähän hankala kiltana ja tällä aikataululla pohtia.

Ideoita Yritysillan paikalle? Tilat/päivämäärät kortilla

- Yritetään vielä löytää joku paikka marraskuulle. Lähes kaikki fiksut paikat varattu.
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22. SEURAAVA KOKOUS

Seuraava kokous 13.9. klo 16.00.

23. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.55.

Pöytäkirjan vakuudeksi,

________________________ _________________________

Jesper Winogradow Tuuli Inkinen

Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja

LIITTEET

Liite 1: Palaute

Olisiko kiltahuoneellemme mahdollista ostaa Super Smash Bros Ultimate niminen peli Nintendo

Switchille? Tämä takaisi vaihtelua pelaajille, joilla ei ole paljoa aikaa, mutta haluaa silti pelata

Liite 2: Palaute

Hei!

Killan ISOvastaavan tekeminen on ollut aika epäselkeää ja puutteellista roolin merkitykseen nähden.

Monet ISOt ovat kokeneet olevansa hukassa, kun infoa on ollut liian vähän ja lisäksi fuksien luennot

ovat jatkuvasti loppuneet ENGin toimesta ihan eri aikaan kuin pitäisi.

Moni ISOille tärkeä info on tullut ISOvastaavan toimesta myöhään ja kohdistettu silloinkin vain

vastuuISOille, vaikka saman olisi voinut lähettää suoraan kaikille ISOille. Perustelu "oon vähän

päissäni jo xd", ei ole riittävä syy jättää infoamatta ajoissa, kun ISOkoulutuksessa ISOvastaava myös

erikseen sanoi, että ei pidä juhlia niin paljon, ettei tehtävät hoidu.

Perjantain Otafestistä ei ole kerrottu ISOille mitään muuta kuin edellisenä yönä saatu excel

työvuoroista, joihin ei saanut itse vaikuttaa. ISOksi lupautuminen ei tietääkseni tarkoita, että on

valmis olemaan Otaniemessä vuorokauden ympäri alle vuorokauden varoitusajalla.

Palaute toki kyseisen ISOvastaavan toiminnasta on nyt jo myöhässä, eikä tarkoitus ole valittaa itse

henkilöstä, koska hän on kyllä onnistunut luomaan hyvää ryhmähenkeä ja fiilistä ympärilleen. Mutta



MAANMITTARIKILTA RY HALLITUKSEN KOKOUS 10/11

Aalto-yliopisto 27/2022

Insinööritieteiden korkeakoulu Pöytäkirja

ehkäpä ensi vuonna ISOjen infoamiseen voisi kiinnittää hieman enemmän huomiota, että

orientaatioviikko olisi sujuvampi.

T. ISO

Liite 3: Palaute

Moi hallitus,

Oikein mukavat back to school -sitsit muuten (paitsi että laiton tapahtumanimi), mutta joku on

läikyttänyt minun viinani pöydälle ennen kun olen ehtinyt juomaan sitä. Tästä syystä, vaatisin

rahojani takaisin, koska viina on kuitenkin kallista, ja sain tosiaan vajaan shottilasin jos ei vielä käynyt

selväksi.

t. anonyymi

Liite 4: Palaute

Hei, toivoisin killan tilaavan syksyllä taas uusia sukkia. Mielestäni valkoiset tennissukat on tosi

bängerit ja vaikuttaneet suositulta kiltalaisia yhdistävältä härpäkkeeltä. Varmasti myös uudet fuksit

haluaisivat omat kolme kovaa -sukkansa:) t. Sukkatyttö93

Liite 5: Palaute

Isovastaavan toiminnassa parantamista. Varsinkin aikataulujen ilmoittaminen tapahtui usein liian

myöhään. Ilmeisesti tähän vaikutti myös hänen humalatilansa. Muutenkin toiminnasta ehkä hieman

puuttuu järjestelmällisyyttä.

Liite 6: Kuva
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